
 

FAQ for ACDC 2020 authors 

常见问题 

Full paper submission  

全文提交问题 

 The full paper submission deadline is 13 Jan. 2020. 

全文提交截止日期为 2020 年 1 月 13 日。 

 

 The status of “full paper submission” indicates that your abstract has been 

accepted. 

论文为全文提交状态说明您的摘要已被录用。 

 
 

 Follow the instructions in the screenshot to submit the full paper. 

按照截图中的提示进行全文提交。 

 
 

 Download the full paper template and the copyright assignment from and 

then upload the files. 



在系统中下载论文模板和版权协议模板，然后上传文件。 

 
 

 Author must ensure that all the information is complete when submitting the 

full paper. 

作者在点击提交时确保自己的所有信息全部完善。 

 

 

Conference procedure 

会议流程 

 

1. Authors submit the full paper and the copyright assignment via the ACDC 2020 

website  before 13 January 2020. Please download the full paper template and 

the copyright assignment form on the system or the website. 

http://acdc2020.events.theiet.org.cn/
http://acdc2020.events.theiet.org.cn/


作者在会议网站右侧下载栏目中或者提交系统中下载论文全文和版权协议

的模板，并于 1 月 13 日之前通过会议网站提交文章全文和版权协议。 

 

2. Authors will receive notification by email of acceptance or rejection of the full 

paper on 09 March 2020. If no email is received after the author notification 

date, please check your junk email inbox or log in the submit system to confirm 

the status of your paper. 

评审委员审核后作者将于 3 月 9 日收到全文的录用结果的通知邮件，如果

在通知日期之后没有收到任何邮件，请检查垃圾邮件收件箱或登录提交系

统以确认您的论文状态。 

 

3. Papers requested to be reworked should be submitted in the method 

mentioned in the notification email, in order to be reconsidered for acceptance. 

All revision must be completed before  30 April 2020. 

被要求修改论文的作者于 4 月 30 日之前，按照通知邮件中提到的方式提交，

以便考虑重新接受。 

 

4. Authors complete the conference registration and payment before 31 May 2020. 

At least 1 author must register & attend the conference to present the paper. 

全文被接收的作者在 5 月 31 日之前完成会议注册缴费，每篇文章必须有至

少一名作者注册参会及对文章进行报告。 

 

5. Authors check the programme to confirm their presentation ways (oral 

presentation or poster presentation) and prepare  the PPT or poster. 

作者在会议网站查看会议日程，确认自己的汇报方式（口头报告或海报展

示）并准备 PPT 或海报。 

 

6. Authors must attend the conference to present the paper either orally or by 

poster presentation on  02-03 July 2020. 

作者务必于 7 月 2 日-3 日出席会议，以口头或海报方式汇报论文。 

 

Where will your paper be published? 

论文出版 

The successful authors will: 

 Have their final papers published in the official conference proceedings.  

 Have their final papers published on IET Digital Library . 



 Have their papers indexed by IET Inspec and submitted to IEEE Xplore  and Ei 

Compendex for indexing. 

 

大会论文会以会议论文集的形式出版在 IET 电子图书馆(IDL)中，被 IET 

Inspec 检索并向 IEEE Xplore 和 EI Compendex 提交检索。 

 

其他问题欢迎联系我们： 

Event General Enquiries 
Yawen An 

Event Assistant 

Tel: +86 (0)10 6566 4687 ext 108 
Email: vwan@theiet.org 

 

Event collaboration & Business Development  

Ting Ting Liu 

Event Manager 

Tel: +86 (0)10 6566 4687 ext 222 

Email: tliu@theiet.org  

 

Media enquiries 

Joyce Zhu 

Market Manager 

Tel: +86 (0)10 6566 4687 ext 107  

Email: jzhu@theiet.org  

mailto:vwan@theiet.org
mailto:tliu@theiet.org
mailto:jzhu@theiet.org

